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Der var mødt7 medlemmer op til generalforsamlingen.

I formandens fravær bød kassereren OZ6VG Vagn K. Kjeldsen forsamlingen velkommen.

Dagsorden:
L. Valg af dirigent

a. OZ6VG foreslog OZ3AAP Anders O. Nielsen som dirigent.
b. OZ3AAP blev valgt med akklamation, og han konstaterede at generalforsamlingen var lov-

ligt indvarslet og beslutningsdygtig.
2. Protokol

a. Punktet udgik, da protokolfører OZ3ZC Otto BjØrn Carlsen ikke var til stede.
3. Formandens beretning blev (i formandens fravær) varetaget af kassereren OZ6VG Vagn K. Kjeld-

sen.

a. Klubben har pt. 25 medlemmer.
b. Der har været afholdt 4 bestyrelsesmØder, hvoraf 1 var et åbent møde.
c. OZ6PP har holdt foredrag om gammel vin på nye flasker.
d. Som optakt til rævejagt i klubregi har OZSSI holdt et inspirationsforedrag.
e. Klubbens traditionelle sommerafslutning blev afholdt på vanlig vis.
f. Efter sommerpausen blev mødetidspunktet ændret fra kl. 19:30 til 19:00.
g. I august blev der afholdt et infomøde om rævejagt + en demo-rævejagt. I arrangementet

deltog også OZ6KH Villy, som bl.a. uddelte verbale'guldkorn'.
h. HF-fieldday på pladsen v/Bakkensbro blæste væk i bogstavelig forstand.
i. I oktober blev der afholdt 2 prøverævejagter i området omkring Bakkensbro.
j. Det lykkedes i november at få stablet et byggeprojekt på benene. Det drejer sig om en 80

m rævemodtager. 10 deltagere meldte sig til.
k. Som sædvanligt blev året afsluttet med en hyggelig juleafslutning.
L Umiddelbart før jul blev der sat kode på nØglebrikkerne til oplåsning af hoveddøren til

Bakkensbro. Det var foranlediget af Sønderborg Kommune, som ønskede opdatering af
deres registrering af lånere af nøglebrikker. Registreringen blev gennemført i starten af
januar med hjælp fra OZ6VG.

m. Den 15. februar blev der i klubben vist en videofilm fra en tidligere DXpedition til Bouvet
lsland.

n. Formandens beretning blev godkendt med akklamation.
4. Kassereren aflægger regnskab (Regnskab 2O22var pr. e-mail forud udsendt til klubbens medlem-

mer).
a. OZ6VG Vagn K. Kjeldsen gennemgik Regnskab 2O22 og besvarede et enkelt spørgsmå|.
b. Regnskab 2O22blev enstemmigt godkendt.

5. lndkomne forslag
a. lngen indkomne forslag.

6. Kontingentfastsættelse
a. Bestyrelsen foreslog uændret kontingent 150 kr.
b. Kontingentet er herefter (gældende for 20241:

i. Normalt kontingentet 150,00 kr/år
ii. Nedsat kontingent 75,00 krlår

7 . Valg af bestyrelsesmedlemmer, suppleanter og bilagskontrollanter
a. Formand: OZ1YV Calle Hansen (2021)var ikke mødt. OZSZH Erling Hansen stillede op. Han

blev valgt med akklamation.
b. Sekretær: OZ37C Otto Bjørn Carlsen 1202L'lØnskede ikke genvalg. OZ1KVB Erik Simonsen

stillede op. Han blev valgt med akklamation.
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c. Bestyrelsesmedlem: Da OZ8ZH Erling Hansen (2022) blev valgt til formand, skulle der væl-
ges et nyt bestyrelsesmedlem for L år. OZ3AAP Anders O. Nielsen stillede op. Han blev
valgt med akklamation.

d. Bestyrelsesmedlem: Da OZ1KVB Erik Simonsen (2022) blev valgt til sekretær, skulle der
vælges et nyt bestyrelsesmedlem for 1 år. OZ9SI Atli Sigfusson stillede op. Han blev valgt
med akklamation.

e. 1. Suppleant: Da OZ3AAP Anders O. Nielsen blev valgt til bestyrelsesmedlem, skulle der
vælges en ny 1. Suppleant. OZ6AGN Palle Misch stillede op. Han blev valgt med akklama-
tion.

f. 2. Suppleant: OZ2JMA Jens Madsen ønskede ikke genvalg. Da ingen af de fremmødte stil-
lede op, foreslog OZ6VG, at generalforsamlingen bemyndiger bestyrelsen til snarest at for-
søge at finde en 2. suppleant (uden at afholde en ekstraordinær generalforsamling). Ge-
nera lforsam lingen gav enstemm igt den foreslåede bemynd igelse.

g. 1. Bilagskontrollant: Da OZ9SI Atli Sigfusson blev valgt til bestyrelsesmedlem, skulle der
vælges en ny 1. Bilagskontrollant. OZ?BE Bent Schmidt var ikke til stede, men han har den
2023.01.23 pr. e-mail bekræftet at ville påtage sig posten.

h. 2. Bilagskontrollant: OZGP? Per K. Pedersen stillede op. Han blev valgt med akklamation.
Eventuelt

a. OZ9SI gjorde opmærksom på, at OZ6KH var blevet lovet kørepenge ifm. hans deltagelse i

infomødet i august, men at pengene endnu ikke er blevet overført. OZ6VG lovede at sørge
for afregning hurtigst muligt.

b. OZ6PP har vikarieret på AmatØrnyt på Knivsbjerg Repeateren hver tirsdag aften siden
nytår og ville gerne have afklaret, hvem der ifremtiden tager denne tjans?

i. OZ3AAP + OZ1KVB lovede at overtage på skift efter indbyrdes aftale.
c. OZGPP ønskede nogle uhensigtsmæssigheder i klubbens vedtægter rettet og foreslog, at

der udarbejdes et forslag til vedtægtsændringer til næste GF, evt. baseret på OZ6VG's for-
slag fra 2021.

d. OZ6VG efterlyste forslag til fremtidige klubaktiviteter.
e. OZ9SI havde forespurgt EDR's foredragsmanager OZOJ Jørgen vedr. mulighederne for EDR-

foredrag via video (streaming eller optagelse).
f. Som kommende aktivitet lovede OZ1KVB at ville holde foredrag om KiwiSDR og om'appa-

raterne på hylden' i klublokalet.

Dirigenten OZ3AAP Anders takkede forsamlingen for god ro og orden. Slut kl. 20:00.

Efter generalforsamlingen serveredes der kaffe brygget af OZ9S|Atli og kage indkøbt af OZ1KVB Erik.

Resten af aftenen gik med fornøjelig hyggesnak.

Bestyrelsen består herefter af følgende:
o Formand: O78ZH Erling Hansen (2023)
o Kasserer: OZ6VG Vagn K. Kjeldsen 12022)
o Sekretær: OZlKVB Erik Simonsen (2023)
o Bestyrelsesmedlem: OZ3AAP Anders O. Nielsen (2022)
o Bestyrelsesmedlem: OZ9SI Atli Sigfusson (2022)
o t. Suppleant: OZ6AGN Palle Misch
c ). Suppleant: Ledig.

OZ3AAP Anders O. Nielsen

dirigentreferent
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